
   Overvejelser og bekymringer omkring ophold på
college.

Når ens barn er færdig med efterskole og gerne vil bo på et
college, så er man som forældre altid i tvivl om de er klar til at
stå på egne ben. Bliver de ensomme, passer de deres skole,
Kan de strukturer deres hverdag, går det ud over deres
venner derhjemme osv. 
Da vi var til intro møde på college blev de sidste bekymringer
gjort til skamme. Den tryghed vi kunne se i vores dreng efter
det møde, gjorde at vi ikke var i tvivl mere. 
Magnus er ordblind og skulle bruge noget hjælp i forhold til
skolen, lektier og planlægning af sin tid. Der må vi sige at
Elsebeth har været en uvurderlig hjælp til dette. Elsebeth
hjælper drengene med at strukturere deres hverdag så det
hele hænger sammen og har kontakt både til deres
uddannelse og college. Han kom endda til at holde af at gå i
skole igen. Magnus er er blevet student og har boet på
college i 3 år nu og er klar til at prøve noget andet nu. 
De sidste 3 år har været en utrolig positiv oplevelse på alle
fronter og han har udviklet sig enormt fagligt, menneskeligt
og på det det sportslige plan. Jeg har allerede anbefalet et
ophold på college til flere andre fra Skive og jeg vil tilbyde
dette til mine andre børn hvis de skulle have lyst til dette.

Michael Pedersen, far til Magnus.


